
Z á p i s n i c a 
 

z  rokovania  obecného zastupiteľstva,  konaného  na Obecnom úrade v Lúčkach    

u starostu obce,  dňa  10. mája 2012 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1.  Otvorenie 

2.  Voľba overovateľov zápisnice 

3.  Kontrola prijatých úloh 

4.  Správa HK o kontrolnej činnosti 

5.  Prerokovanie žiadosti Olta , a.s. o odkúpenie akcií 

6.  Prerokovanie žiadosti o predĺženie zmluvy o kontokorentnom úvere na obdobie od 01.07.2012 do 

30.06.2013 

7.  Prerokovanie zmluvy o poskytovaní služieb v oblasti ekológie (zberný dvor a ďalšie akcie) 

8.  Prerokovanie zmluvy o predaji pozemkov spoločnosti Asinta, s.r.o. Bratislava v areáli MŠ  pre 

stavby pod bytmi a schodmi 

9.  Prerokovanie návrhu platu starostu 

10. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 

Ad 1/   Zasadnutie  OZ zahájil a viedol starosta obce. Zasadnutia sa zúčastnilo 8 poslancov,   

OZ  bolo uznášania schopné. Starosta oboznámil prítomných s programom rokovania, ktorý bol jednohlasne 

prijatý.  

 

Ad 2/  Za overovateľov zápisnice boli určení – p. Ing. Peter Likavec a p. Anna Ulíková. 

 

Ad 3/ Hlavný kontrolór obce p. Ján Melko vykonal kontrolu uznesenia č. 2/2012 zo dňa 16.02.2012, a 

uznesenia č. 3/2012  zo dňa 21.02.2012. Konštatoval, že uznesenia boli splnené. 

 

Ad 4/ Hlavný kontrolór obce p. Ján Melko predniesol správu o kontrolnej činnosti, ktorá je prílohou č. 1 tejto 

zápisnice. 

        

Ad 5/ / Zástupca starostu oboznámil členov OZ so žiadosťou spoločnosti OLTA, s.r.o. o odkúpenie 6 317 

akcií, v a.s. KÚPELE LÚČKY, ktorých majiteľom je Obec Lúčky. Ponúknutá cena je   

jedna akcia/20 EUR. Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnil aj zástupca spoločnosti OLTA, s.r.o. p. 

Ing. JUDr. Jaroslav Komora. 

Oboznámil prítomných členov OZ so svojou predstavou, prečo chce tieto akcie pre OLTA s.r.o. odkúpiť:  

- vlastní  81 % akcií KÚPEĽOV LÚČKY a.s. – po kúpe týchto akcií bude lepšia východisková pozícia 

pri vyjednávaní s bankou, 

- oboznámil aké akcie momentálne v kúpeľoch realizujú a chce, aby kúpele mali určitý štandart, 

- ponúka do prenájmu futbalové ihrisko Obci Lúčky za symbolickú cenu 1 EUR na 90 rokov 

(výpovedná lehota 10 rokov), 

- ukončenie parkových úprav, oprava kúpeľného hotela Choč, kúpeľnej dvorany,                                                                                                                                                     

- do budúcna detský bazén – prekrytý + nová liečebňa 

- 40 – 50 parkovacích miest v areáli kúpeľov. 

 

K tomuto bodu nasledovali pripomienky prítomných: 

- p. Ing. Miroslav Pecho – oboznámil členov OZ, že dňa 07.05.2012 zasadala finančná komisia, kde 

prerokovali aj odpredaj uvedených akcií s výsledkom, že finančná komisia doporučuje  akcie Obce 

Lúčky odpredať spoločnosti OLTA, s.r.o., 



- p. Ing. Miroslava Garajová – vyzdvihla čo sa v kúpeľoch robí, prestavuje, modernizuje, ale vyjadrila 

názor, že by Obec Lúčky svoje akcie nemala predávať, 

- p. Ing. Peter Likavec – vyjadril sa za predaj akcií, ale pouvažovať nad tým, aby sa zamestnávalo viac 

občanov z obce Lúčky, 

- p. Štefan Salva – vyzdvihol, že konečne prišiel niekto zo zástupcov kúpeľov na zasadnutie OZ, 

vyjadril sa za spoluprácu s kúpeľmi a opýtal sa či neuvažujú niečo robiť s vlekom, 

- p. Anna Ulíková – vyjadrila sa za predaj akcií, ak to má pomôcť rozvoju kúpeľov aj obce, 

- p. Branislav Hrbček – sa spýtal na sponzorstvo pre futbal – pre mládež,  p. Ing. Komora prisľúbil 

pomoc, 

- p. Ing. Miroslava Garajová – zvýhodnený vstup pre občanov Lúčok do AQUA VITAL PARKU -  p. 

Ing. Komora prisľúbil pomoc, 

Prítomných poslancov starosta vyzval k  hlasovaniu. 

      za:   7                                 proti :   1                             zdržali sa :  0 

 

Ad 6/  Starosta obce informoval členov OZ, že dňa 30.06.2012 nám končí Zmluva o kontokorentnom úvere 

a požiadal členov OZ, aby schválili predĺženie zmluvy na obdobie od 01.07.2012 do 30.06.2013, vo výške 

23 500 EUR.  

Prítomných poslancov starosta vyzval k  hlasovaniu. 

      za:   8                                 proti :   0                             zdržali sa :  0 

                                                                                                                                                         

Ad 7/  Starosta obce predstavil zástupcov s.r.o. HC HOLDING p. Ing. Cvika a p. Horvátha, ktorí predložili 

svoj zámer na likvidáciu odpadu.  P. Ing. Cvik  oboznámil členov OZ o zámere zriadenia zberného dvora, 

separácie zberu – zavedenie technológie na výrobu elektrickej energie 

- nastavia technológiu podľa množstva odpadu – možná zamestnanosť. 

Prítomných poslancov starosta vyzval k  hlasovaniu. 

      za:   8                                 proti :   0                             zdržali sa :  0 

 

Ad 8/  Predaj pozemkov spoločnosti ASINTA, s.r.o. Bratislava v areáli MŠ, pre stavby pod bytmi 

a schodiskom – parc.č. C-KN 371/5 o výmere 175 m2 a parc.č. C-KN 371/6 o výmere 15 m2. 

Návrh notárskej zápisnice vypracovala JUDr. Leštinská.  

Návrh ceny  prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie je za 1 m2/20 EUR. 

Prítomných poslancov starosta vyzval k  hlasovaniu. 

                  za:   6                                 proti :   0                             zdržali sa :  2          

                                                                                                                                                                                                                                                                                                

Ad 9/  Návrh platu starostu predniesol predseda finančnej komisie p. Ing. Miroslav Pecho. 

Prítomných  vyzval k  hlasovaniu. 

      za:   7                                 proti :   1                             zdržali sa :  0 

 

Ad 10/ starosta informoval členov OZ : 

- „Deň matiek“ sa konal  06.05.2012, 

- Folklórne slávnosti príprava – stretnutie tento týždeň, 

- Environmentálny deň v našej obci Lúčky, 

- 6 občanov z Lúčok bolo prijatých na VPP – čistenie tokov, 

a 14 občanov – pracuje ako osoby, ktoré sú v   hmotnej núdzi. 

p. Anna Ulíková – sa prihlásila, kedy budú odmenení pracovníci v kultúre? 

 

Ad 11/  Uznesenie bolo nahlas prečítané a prítomní členovia hlasovali nasledovne: 

             za:   8                                 proti :   0                             zdržali sa :  0 

 

Ad 12/  Záverom starosta poďakoval prítomným  za účasť a zasadnutie ukončil.  

 

Zapísal: PhDr. Miroslav Druska 

 

Overovatelia: Ing. Peter Likavec 

                       Anna Ulíková 



UZNESENIE  č. 4/2012 zo dňa  10.05.2012  zo zasadnutia OZ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo   
 

 

A :     s c h v a ľ u j e  : 

 

1. Predaj akcií LÚČKY KÚPELE a.s., ktorých majiteľom je Obec Lúčky. Cena za jednu akciu 

je 20,- EUR. Celková suma za 6 317 akcií je 126 340,- EUR.  

Kupujúcim je spoločnosť OLTA, s.r.o. Bardejov. 

 

2. Zmluvu o poskytovaní služieb v oblasti ekológie s firmou HC HOLDING spol. s r.o. Košice. 

 

3. Zmluvu o odpredaji pozemkov parc.č. C-KN 371/5 o výmere 175 m2 a parc.č. C-KN 371/6 

o výmere 15 m2 v cene 20,- €/m2 spoločnosti ASINTA s.r.o. 

 

4. Predĺženie platnosti zmluvy o kontokorentnom úvere   od  Prima banka Slovensko, a.s.  vo 

výške 23 500,- €. 

 

5. Plat starostu vo výške 2 257,- €  mesačne. 

 

 

B :  berie na vedomie : 
 

1. Správu  hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti. 

 

 

Uznesenie bolo nahlas prečítané a prítomnými poslancami schválené. 

 

 

V Lúčkach, dňa : 14.05.2012 

 

 

                                                                                           Mgr. Anton Druska  v.r. 

                                                                                           starosta obce 

 

Vyvesené:  14.05.2012 

Zvesené :    30.05.2012 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


